
 

 

 

  

 

 
Institutionsbestyrelsesmøde Marslev Skole og Børnehus 

 

 

Tirsdag d. 30. april 2019 kl. 18.30 – 21.00  
Informationsmøde og Valg af dagplejerepræsentanter kl. 17.30 – 18.30  
 
Afbud:  Randi  
Fraværende:  
Referent: Jytte 

 

Kl. Nr. Punkt 

18.30 1.  Status på det nye Børnehus – Inge Skov Madsen – 
dagtilbudschef -  og Jesper Marthedal Madsen – 
byggerådgiver  fra Ejendomsservice fra Kerteminde 
Kommune - deltager i punktet.  
Jesper fortalte at vores børnehus er Danmarks nyeste 
og mest moderne dagtilbud i dag. Ny teknologi, 
kunstig intelligens, super akustik og special indemiljø. 
Overholder alle lovkrav. 
Legepladsen blev nedprioriteret for, at byggeriet 
kunne færdiggøres. 
Legepladsen er blevet drænet. Dansk legeplads tilsyn 
har været forbi, legepladsen må gerne bruges – intet 
farligt. 
Alle vinduer har solfilter på – mindsker UV - strålerne, 
men holder ikke varmen ude. 
Bestyrelsens pkt. 
Legeplads skal asfalteres i uge 27. 
Rum / mangler vægge – vuggestue. 
Ikke plads til fordybelse. 
Garderober. 
Udgiften til vuggestuedrift. 
 
NCC kunne kun presses os ind i uge 27 – der var ikke 
andre muligheder. Der bliver et opstartsmøde inden. 
 
Foldevægge skulle vente til huset var i brug – så skulle 
der træffes en ledelsesmæssig beslutning. Nu er der 
truffet en beslutning om en fast væg ved vuggestuen. 
Og ingen beslutning om foldedøre de andre steder. 
Udfordringen med den faste væg er mangel på 
byggesagsbehandler.  
Der kommer et konsultentfirma på, som skal vejlede 
os om indretning af rummene, når vi har fået denne 
bistand, vurderes det, om der skal foldevægge op. 
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Side2/3  
ISM har lyttet sig til, at de ønsker arbejdsgruppen kom 
med i opstartsprocessen ikke er medtænkt, men der 
er bygget, hvad der var råd til. 
 
ISM fortæller om helhedsplan for dagtilbudsområdet 
drøftes med BUU på juni mødet. Befolkningpronosen 
for området her i Marslev  tror vi ikke på. Så der skal 
tænkes kapacitetsudvidelse. 
 
Der er ingen begrænsning på at sætte ekstra 
personale på, hvis behovet er der, for at undgå 
langtidssygemeldinger. Det har der også været siden 
start i februar. Men det koster. 
 
Håndværkerne har vist stor velvilje til at arbejde på 
legepladsen, når børnehuset er lukket – i weekender 
og påskeferien. Det er vi selvfølgelig glade for. 
 
Det intelligente system aflæser vores adfærd, såsom 
vaner og rutiner. Så indstiller det lys, varme og 
ventilation efter gældende regler. 
 
Børnene er trætte, når de kommer hjem. 
Overstimuleres de af for mange indtryk? 
 
Garderoben med ekstra garderoben bliver let rodet 
og uoverskuelig. 
 
Anbefaling at der tages den fornødne tid til at 
asfaltere, så der ikke bliver ujævnheder.  
 
Personalet stresses af rummene er store, de venter på 
foldedørene.  
Svært at lave aktiviteter der støjer i en del af rummet, 
for de øvrige børn generes af det, der støjer. 
 
Inge kontakter et konsulentfirma vedr. indretning. 

18.50 2.  Godkendelse af referat. 
Godkendt. 

18.55 3.   Status på børnetal – vuggestue og dagpleje. 
1.5.19 har vi indskrevet 67 børnehavebørn og 7 
vuggestuebørn. Der bliver 3 ledige pladseri dagplejen i 
Marslev 1.5, men de er besat 1.6.19. 
Der er mange henvendelser fra tilflyttere om plads – 



 

 

 

 

 

 

 

 

Side3/3 luksus udfordringen. Drøftet smertegrænsen  - den vil 
være 24  pr. årgang, da det er det antal børn, der må 
indskrives fra skoledistriktet. Dog skal vi tage alle børn 
fra distriktet. 

19.05 4.  Status på økonomi. 
Oversigt over forbrug i Børnehus, SFO og dagpleje 
gennemgået. Det ser fornuftigt ud. Der er pt. et 
personaleoveforbrug i børnehuset for at afbøde på 
arbejdsmiljøet i børnehuset. Det gør vi maj måned ud. 
Skolen forbrug ser også ud til t balance i indeværende 
år. 

19.30 5.  Status på skoleårets planlægning – herunder 
timefordelingsplan  
Thomas gennemgik timefordelingen. I Kertminde 
Kommune vil vi tiltræbe, at den understøttende 
undervisning vil blive varetaget ligelig fordelt mellem 
lærere og pædagoger, da pædagoger er lidt biligere 
end en lærer.  Der skal hverken fyres eller ansættes 
personale i det kommende skoleår. Der er dog en 
lærer, som ønsker at gå ned i tid.   
Thomas nævner vi skal tænke anderledes for at få 
mere for pengene. 
Bestyrelsen har godkendt timefordelingsplanen. 

19.50 6.  Orientering om møde i den tværkommunale 
styregruppe for skoleområdet.  
Peter orienterede om arbejdet. 
Der er dialogmøde for alle bestyrelser d. 3.6.19. 

20.20 7.  Status på Crowdfunding af køleskabe.  
Den er klar til udsending i løbet af de næste dage. 

20.35 8.  Flytning af møde d. 3. juni pga dialogmøde med 
politikere. Forslag om d. 13. juni eller d. 17. juni – det 
vil passe med høringsperioden, hvis udvalget sender 
forslag i høring.  
Mødet flyttes til tirsdag d. 11.6.19 kl. 19 – 21. 

20.50 9.  Evt.  
Molly har forsøgt at få kontakt til Carsten Gregersen 
fra OBH, og en fondraiser. 
Der efterspørges elektronisk indtjekning – det 
kommer når de store ting fungerer. 

 

Informationsmødet mødte der kun 1 forældre op fra dagplejen  - Carina 
Petersen, og hun havde mandat med fra Mie Kristin Pedersen  - mor til 
barn i dagplejen -  hun fremover vil repræsentere dagpleje. 
 
Ref. Jytte Mehr 
 


